

Pharmaceutical products allowed to be sold in food retail stores		المستحضرات الصيدلانية المسموح بيعها بالتجزئة في متاجر بيع المواد الغذائية	
Product Form	Active ingredients	المواد الفعالة	شكل المنتج
1 Tablets or capsules <b>containing:</b>	500 mg Paracetamol	500 ملجم باراسيتامول	الأقراص أو الكبسولات المحتوية على:
	500 mg Paracetamol with caffeine only	500 ملجم باراسيتامول مع الكافيين فقط	
	200 mg Ibuprofen	200 ملجم ايبوبروفين	
2 Lozenge <b>not containing:</b>	Vitamins	الفيتامينات	أقراص المص التي لا تحتوي على:
	Minerals	المعادن	
3 Creams, gels, ointments, lotions (used for muscle pain or cold symptoms relieve) <b>containing the following ingredients only, as single or combined ingredients:</b>	Menthol	المنثول	المستحضرات التي على شكل كريم أو الجل أو مرهم أو لوشن وتستخدم لآلام العضلات أو تخفيف أعراض الرشح أو البرد والتي تحتوي على المواد التالية فقط مفردة أو مجتمعة:
	Camphor	كافور	
	Eucalyptus	شجرة الكينا (اليوكالبتوس)	
	Methyl Salicylate	ساليسيلات الميثيل	
4 Hand sanitizers <b>only containing:</b>	Isopropyl alcohol	أيزوبروبيل	المستحضرات التي تستخدم لتعقيم الأيدي وتحتوي على:
	Ethanol	الايثانول	

Conditions	الشروط
1 Food retail stores inside cities (include medium grocery stores, large grocery stores and supermarkets) and on the highways that have the proper storage conditions and requirements for pharmaceutical products for 24/7; are allowed to sell any of the above pharmaceutical products individually.	1 يسمح لمحلات بيع المواد الغذائية داخل المدن والتي تتوفر بها ظروف ومتطلبات تخزين المستحضرات الصيدلانية على مدار الساعة مثل) محلات بيع المواد الغذائية المتوسطة والكبيرة (ومحلات بيع المواد الغذائية على الطرق السريعة والتي تعمل على مدار الساعة وتتوفر فيها متطلبات تخزين المستحضرات الصيدلانية ببيع المستحضرات المرفقة بالتجزئة.
2 Food retails stores, Food wholesale stores and food distributors are not allowed to sell any of the above pharmaceuticals as wholesales, and only pharmaceutical warehouses are allowed to do so.	2 يحظر بيع المستحضرات المشار إليها أعلاه بالجملة من قبل محلات وموزعي المواد الغذائية، ويقتصر بيعها بالجملة على مستودعات الإجار بالمستحضرات الصيدلانية والعشبية.
3 Pharmaceutical products can only be sold with the prices approved by the SFDA,	3 يجب الالتزام ببيع المستحضرات المسعرة بالسعر المعتمد من قبل الهيئة.